
Zápis ze schůze Školské rady ZŠ Janského 

 

Datum: 3.10.2023 

Přítomni: Jana Shweiki, Mgr. Marcela Kolářová,  

Ing. Michal Drábek, Mgr. Renata Ulvrová 

Host: Mgr. Jan Havlíček 

Omluveni: Hana Zacharová, Ing. Milada Staňková 

 

Program: 

1. Přivítání členů rady 

2. Shrnutí uplynulého období 

3. K řešení 

4. Aktivity školy 

5. Změny ve školním řádu a ŠVP, Výroční zpráva, ŠPP 

6. Podněty od rodičů 

 

 

1, Přivítání členů rady 

Nově zvolena školská rada od 1. 9. 2023 na tři roky 

v řádných volbách. Zastupitelé byli znovu ustanoveni – 

Ing. Michal Drábek, Ing. Milada Staňková.  



Zvolen nový předseda – paní Shweiki. Jednohlasně 

odhlasováno.  

 

2, Shrnutí uplynulého období  

Rekonstrukce kinosálu již provedena. Chybí klimatizace. 

Bude se jednat o zakoupení mobilní klimatizace. 

Rekonstrukce školní kuchyně – stále se odkládá, nejsou 

finance. V plánu je spíše obnova strojů než celková 

rekonstrukce.  

Vypovězena smlouva Anglofonní základní škole s lhůtou 

3 roky. Nyní běží druhý rok. K soudnímu jednání 

nedošlo. Další prostory již škola nemůže poskytnout a 

neposkytne.  

Smlouva s komunitní zahradou na 1 rok o čerpání pitné 

vody, zatím nevyužito.  

Nově zrekonstruované prostory pro 0. ročníky v přízemí 

školy v bývalých Skřítcích.  

 

3, K řešení 

- vrhačská louka pro AKTIS – budou další schůzky 

 

Atletický ovál – kořeny stromů zvedají atletickou 

dráhu – stále neodstraněno z důvodu 



nedostatečných financí. Pokud se podaří, vyřeší se 

spolu s vrhačskou loukou.  

 

4, Aktivity školy 

- O2 Chytrá škola (prevence) – 100 000 Kč z projektu 

- Hrdá škola (zapojen Žákovský parlament) 

- Erasmus – v jednání  

- Dotace (firma Z+M group Ostrava – vyhledává, 

zpracovává a realizuje projekty - podepsaná 

smlouva). Funguje – šablony JAK.  

- Projekt 58 – informační technologie a robotika – 

zdárně ukončen konferencí v novém kinosále. 

Technické zázemí zůstalo škole.  

- Nadace Terezy Maxové – spolupráce pokračuje 

- UNICEF – podpora pro občany Prahy 

- Národní cena ČR za společenskou odpovědnost – 

budeme se opět hlásit v tomto školním roce.  

- KIVA – preventivní celoškolní program proti šikaně.  

- EKOŠKOLA – vytvořen eko tým ve škole.  

- GEOSTEZKA – celoškolní celoroční projekt.  

Vytvoření geologické naučné stezky, na které se 

budou podílet třídy naší školy. Škola hodlá časem 

zapojit i rodiče. Škola podá žádost o dotaci na 

Prahu 13.  



    -   JARMARK – termín 12.12. Výtěžek půjde tentokrát             

na projekty školy. Např. na Geopark aj.  

 

5) Změny ve školním řádu  

Schvalování nové verze školního řádu. Jednohlasně 

schváleno.  

Schvalování ŠVP – IKT – jednohlasně schváleno.  

Družina ŠVP a vnitřní řád – jednohlasně schváleno.  

Výroční zpráva – jednohlasně schváleno.  

ŠPP – inovace, rozdělení kompetencí, nový koncept.  

 

 

6, Podněty od rodičů  

– ještě více se zapojovat do školních sportovních akcí.  

Např. Basketbal.  

 

 

Předběžný termín další schůzky: 19. 3. 2024 

 

  

        


